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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie składowisk śmieci w województwie opolskim 

Szanowny Panie Marszałku,

W ostatnich dniach ujawniono, że na składowisku śmieci w Dąbrowie przechowywano 
nieodpowiednio zabezpieczone substancje o działaniu rakotwórczym, łatwopalnym i szkodliwym dla 
środowiska. Z kolei w Łambinowicach odkryto, nielegalnie zakopane, niebezpieczne dla zdrowia ludzi 
odpady komunalne. To już kolejne takie przypadki w naszym województwie.

Niestety Opolszczyzny nie ominęła także plaga pożarów na wysypiskach: w kwietniu paliły się śmieci 
w Kietrzu oraz w Opolu. Naukowcy podkreślają, że konsekwencją tych pożóg może być klęska 
ekologiczna o nieznanej obecnie skali i długofalowych skutkach.

Zwracam się do Pana Marszałka z pytaniem, czy w opisanych przypadkach przeprowadzone zostały 
(lub zostaną) badania chemiczne w celu określenia, jakie trujące substancje pozostały w środowisku? 
Czy skażone zostały wody gruntowe i uprawy?

Z poważaniem


